

NU-GEN-48

25-2-13



**ROME: Meeting of the three General Administrations of the Montfortian Family
(Rome, February 12, 2013):**

The General Administrations of the Brothers of St. Gabriel, the Daughters of Wisdom, the Company of Mary met at the Generalate of the Daughters of Wisdom, Rome, on Tuesday, February 12, 2013. The meeting was meant for sharing information on the happenings in the three Congregations and coordinate joint activities. These get-togethers, also strengthen the family spirit and the links that already exist within the Montfortian family by sharing, prayer and fellowship meal. The participants particularly appreciated the presence of Bishop Quesnel Alphonse (SMM), the new auxiliary Bishop of Port-au-Prince (Haiti), who presided over the Eucharist and gave his encouragement to the assembly. "By synergizing our strengths, we can achieve wonders."

After the exchange of information on the activities of the three Congregations, they discussed the inter-congregational projects, especially the one in St Laurent-sur-Sèvre (France) and the tercentenary celebrations of the Profession of the first Montfortian Brothers (1715) and of the death of St. Louis Marie de Montfort (1716).

These meetings have been held in the past years and will continue to take place.

-Gabrielite News Bulletin – No. 166

**ROME: Rencontre des trois conseils généraux de la famille montfortaine,
Rome, 12 février 2013**

Les membres de l'administration générale des Frères de St-Gabriel, des Filles de la Sagesse et de la Compagnie de Marie se sont rencontrés mardi le 12 février 2013 à Rome. Cette rencontre visait à partager les événements survenus dans les trois congrégations et à coordonner des projets communs.

Ces rencontres permettent aussi de renforcer l'esprit de famille et les liens déjà existant à l'intérieur de la famille montfortaine, grâce au partage, à la prière et au repas commun. Les participants ont aussi apprécié la présence de Mgr Quesnel Alphonse, smm, nouvellement nommé évêque auxiliaire de Port-au-Prince (Haïti). Ce dernier a présidé l'eucharistie et a encouragé les participants: «En unissant nos forces, nous pouvons accomplir des merveilles.»

Après avoir échangé sur les activités des trois congrégations, les participants ont discuté de projets communs, spécialement concernant St-Laurent sur Sèvre (France) et les fêtes soulignant le tricentenaire de la profession des premiers frères montfortains (1715) et de la mort de saint Louis-Marie de Montfort.

De telles rencontres se tiennent régulièrement depuis un certains nombres d'années.

-Gabrielite News Bulletin – No. 166